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Jiří Hroník

Čísla o očkování. A o smrti. „Strach z toho, co by se
mohlo zjistit.“ Aféra houstne

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Cisla-o-ockovani-A-o-smrti-Strach-z-toho-co-by-se-mohlo-zjistit-Afera-houstne-
747265

06.12.2023 20:30 | Komentář

Uniklé údaje z novozélandské databáze vyvolávají dojem o
vysokém procentu smrtnosti po očkování proti covidu-19. „To
jsou čistokrevné fabulace a konspirace. Tvrdit, že vakcína by
mohla ublížit člověku víc než skutečná nákaza, je nelogický a
ničím nepodložený pokus o manipulaci s laickou veřejností,“ říká
pro ParlamentníListy.cz Rastislav Maďar, děkan Lékařské fakulty
Ostravské univerzity. „Skutečnost, že se vlády všech zemí brání
vydání úplných dat, svědčí podle mého názoru o jejich strachu z
toho, co by se mohlo zjistit,“ myslí si specialista v oboru vnitřního
lékařství a angiologie Vladimír Čížek.

Foto: Hans Štembera 
Popisek: Očkování proti koronaviru, ilustrační foto
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Tvrzení, že vakcíny proti covidu jsou „nejsmrtelnější vakcínou všech
dob“, se objevilo v článku novozélandského serveru 1news. Ten se
týkal vynesení a zveřejnění informací, podle nichž z uniklých dat plyne,
že „celkově vedly mRNA vakcíny k předčasnému úmrtí v průměru více
než jedné osoby na tisíc dávek“. „Pro ty, kteří nejsou o události
informováni: údajný jediný správce novozélandské databáze
pacientských dat Barry Young vystoupil jako whistleblower a dal
veřejně k dispozici novozélandskou databázi ke zkoumání. Ze
zveřejněných dat vyplynulo vysoké procento smrtnosti, zejména u
některých šarží vakcín,“ říká pro ParlamentníListy.cz Vladimír Čížek,
specialista v oboru vnitřního lékařství a angiologie.
Údaje převzala velmi rychle řada alternativních médií, mimo jiné i
americký miliardář Steve Kirsch. „Nicméně někteří vědci poukázali na
to, že data – i kdyby byla pravdivá – jsou nekonzistentní, neúplná.
Matematik Norman Fenton napsal, že procenta úmrtnosti by
souhlasila jen v případě, že jsou data přesná a úplná. Hovořilo se totiž
až o úmrtí jedné osoby na tisíc dávek. Igor Chudov poukázal na to, že
data úplná nejsou. Novozélandské úřady zatkly Barryho Younga,
přikázaly smazat databázi a zakázaly další zveřejňování dat. Ve
vyjádření novozélandské vlády však explicitně nezaznělo, alespoň o
tom nevím, že by data byla falešná,“ upozorňuje lékař.

Strach vlád z toho, co by se mohlo z úplných dat zjistit

Proto nabádá přistupovat k této události a informacím, které kolem ní
panují, velmi obezřetně. „Já osobně zatím mohu k této aféře říci jediné:
je naprosto nezbytné, aby se vědci dostali k pravdivým a úplným
datům. Jen tak lze prozkoumat bezpečnost vakcín. To, že se vlády
všech zemí brání vydání úplných dat, svědčí podle mého názoru o
jejich strachu z toho, co by se mohlo zjistit. V souvislosti s Novým
Zélandem nezapomínejme na to, jak bývalá premiérka Jacinda
Ardern zpupně tvrdila: ‚Budeme vaším jediným zdrojem pravdy,‘“
doporučuje Vladimír Čížek.

https://www.1news.co.nz/2023/12/03/health-worker-arrested-after-covid-vax-data-allegedly-misused/
https://rumble.com/v3ynskd-operation-m.o.a.r-mother-of-all-revelations.html?utm_source=substack&utm_medium=email
https://wherearethenumbers.substack.com/p/the-new-zealand-vaccine-data-what
https://www.igor-chudov.com/p/i-analyzed-the-leaked-nz-whistleblower?utm_source=post-email-title&publication_id=441185&post_id=139350394&utm_campaign=email-post-title&isFreemail=true&r=1og83d&utm_medium=email
https://news.rebekahbarnett.com.au/p/kevin-mckernan-loses-entire-database?fbclid=IwAR1v5nWfu6F01oyQ7YzR49XLA3fdELlme64xhJ7UsuE0FvQoy0ZnNc6KiFU
https://www.nzherald.co.nz/nz/coronavirus-jacinda-ardern-dismisses-nationwide-lockdown-speculation-on-social-media/I2FTKPSA36LJIDNLBFIYECXDHM/
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Naopak naprosto odmítavě ke sdělením o nežádoucích účincích vakcín
přistupuje děkan Lékařské fakulty Ostravské univerzity a vedoucí
Ústavu epidemiologie a ochrany veřejného zdraví LF OU Rastislav
Maďar. „Každá země si sleduje závažné reakce po očkování na svém
území a vzájemně si ty informace sdílejí. Proto víme, že jsou velmi
vzácné. Například u anafylaktické reakce se uvádí četnost pět případů
na milion podaných dávek. Osobně jsem žádnou anafylaxi nikdy u
svých pacientů neviděl a ani žádný z mých blízkých kolegů. To, co se
uvádí v tom textu, jsou čistokrevné fabulace a konspirace,“ uvádí pro
ParlamentníListy.cz Rastislav Maďar.

Fotogalerie: - Na petičním výboru

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Na-peticnim-vyboru-13653#1
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Na-peticnim-vyboru-13653#2
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Na-peticnim-vyboru-13653#3
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Na-peticnim-vyboru-13653#4
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Na-peticnim-vyboru-13653#5


4/10

Nepodložený pokus o manipulaci s laickou veřejností

„U nás i v zahraničí se ukázalo, že vakcíny proti covidu-19 významně
snížily úmrtnost na covid-19 a současně nezvýšily úmrtnost na jiné
příčiny oproti neočkovaným lidem. Tvrdit, že vakcína by mohla ublížit
člověku víc než skutečná nákaza, je nelogický a ničím nepodložený
pokus o manipulaci s laickou veřejností. Spousta lidí umřela na covid,
zejména pokud nebyli očkovaní, nebo byli, ale neúplně. Ještě větší
množství lidí trpí postcovidovými následky po prodělané infekci, a to
týdny, měsíce a někteří až roky,“ zdůrazňuje Rastislav Maďar s tím, že
se nyní vrací z přednášení v Itálii, a odkázal na zdroj, kde se dá najít
více informací.

Před dvěma týdny se na půdě Poslanecké sněmovny pod záštitou
poslance Vladimíra Zlínského, člena sněmovního podvýboru pro
elektronizaci ve zdravotnictví a pro evropskou zdravotní legislativu,
uskutečnil seminář s názvem „Vakcinace proti onemocnění covid-19 –
současný pohled“. Právě na něm vyslovil Vladimír Čížek podezření, že
nežádoucí účinky po vakcínách jsou mnohem častější a závažnější,
než se nám snaží farmaceutické firmy namluvit. Vznesl i související
otázky, na které by podle něj mělo jak Ministerstvo zdravotnictví, tak
Vakcinologická společnost odpovědět. „Žádná reakce, pokračuje
mlčení. Příznačné je i to, že na semináři nebylo žádné z
mainstreamových médií,“ konstatuje lékař.

Očkovaní byli čtrnáct dní po vakcíně vedení jako neočkovaní

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Na-peticnim-vyboru-13653#6
https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/vaccines/safety/adverse-events.html
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Přestože se netají podezřením, že nežádoucích účinků po vakcínách
bylo mnohem více, než se veřejně přiznává, netuší ovšem, o jaké počty
tak asi mohlo jít. „Je nutno počkat. I když nemáme úplná data, považuji
tvrzení o úmrtí jedné osoby na tisíc dávek za velmi nepravděpodobné.
ÚZIS opakovaně odmítl data vydat. Česká data jsou proto zatím k
dispozici pouze z některých pojišťoven. Ta měl prezentovat matematik
Tomáš Fürst ve videu na parlamentním semináři, ale z časových
důvodů nebyla celá jeho prezentace promítnuta. Je k dispozici spolu se
všemi dalšími přednáškami zde. Ale ani i s daty v rukou nebude
odpověď vůbec jednoduchá,“ podotýká pro ParlamentníListy.cz
Vladimír Čížek.

MUDr. Vladimír Zlínský

SPD
poslanec

Důvodem je to, že dokázat příčinnou souvislost úmrtí po vakcíně je bez
řádně provedené pitvy velmi obtížné. „Navíc byly statistiky ‚zamlženy‘ –
podle mě záměrně – tím, že očkovaní jedinci byli čtrnáct dní po vakcíně
vedeni jako neočkovaní, což je absurdní, protože víme, že právě v
prvních čtrnácti dnech bývá nejvíce akutních nežádoucích příhod.
Proto potřebujeme individuální, tzv. řádková pseudonymizovaná data.
Další problém u nás představuje fakt, že hlášená podezření na
nežádoucí příhody nejsou ve značném počtu případů propojena s
číslem šarže vakcíny a že vakcíny u nás nebyly kontrolovány jako

https://www.svedomi-naroda.cz/seminar/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=139605
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=139605
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například v Dánsku. Nejsme tak schopni zjistit, jaké procento vakcín
mohlo být případně kontaminováno,“ vysvětluje specialista v oboru
vnitřního lékařství.

Brutální reakce administrativy je velmi podezřelá

Pokud je známo, nikde nebyla kompletní data vydána. „Pokus
whistleblowera z Nového Zélandu byl prvním svého druhu, o němž vím.
Brutální reakce novozélandské administrativy je podle mne velmi
podezřelá a budu s napětím očekávat další vývoj případu. Oficiální
žádost o data zmínil kromě nás v britském parlamentu poslanec
Andrew Bridgen. Koneckonců právě včera, dne 5. prosince, proběhlo
v britském parlamentu svědectví několika vědců. Další jednání
probíhají na různých úrovních v USA. V Německu proběhlo Corona
Symposium. Uvidíme, jestli tyto akce budou mít nějaký výsledek, nebo
jestli se vlády budou nadále vytrvale bránit zveřejnění dat. Kdybych to
měl shrnout jednou větou: snaha o utajení dat je signálem pro voliče,
aby příště volili strany, které jsou proti zatajování a proti cenzuře a
kterým jde o zveřejnění pravdy,“ dodává lékař Vladimír Čížek.

Psali jsme:

Únik: „Na 1 z 1000 dávek covid vakcíny předčasná smrt.“ Zdroj zatčen

https://bezpressu.news/videa/slyseni-vedcu-v-britskem-parlamentu-oznameni/
https://www.youtube.com/watch?v=CNkWEcctCpc
https://www.epochtimes.de/politik/deutschland/bhakdi-auf-afd-corona-symposium-wer-angst-und-panik-schuert-gehoert-nicht-zu-uns-a4477860.html?utm_source=nl-morning-regs&src_src=nl-morning-regs&utm_campaign=nl-morning_2023-11-13&src_cmp=nl-morning_2023-11
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/zdravotnictvi/Unik-Na-1-z-1000-davek-covid-vakciny-predcasna-smrt-Zdroj-zatcen-747214
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/zdravotnictvi/Unik-Na-1-z-1000-davek-covid-vakciny-predcasna-smrt-Zdroj-zatcen-747214
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Hluk-a-krik-ve-Snemovne-skoro-se-vyhanelo-Mrtvi-po-covid-vakcine-Odpovezte-pravdu-746396


7/10

Hluk a křik ve Sněmovně, skoro se vyhánělo. „Mrtví po covid vakcíně!
Odpovězte pravdu.“

Jedno ramínko, druhé ramínko... Válek by důchodce „píchal“ na
chřipku i covid najednou, tak jsme se zeptali odborníků

Tohle vám v TV nepoví. Profesor Pirk ke covidu. Za opatřeními je ještě
jiný úmysl

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v jakékoliv
výši bankovním převodem na účet:

131-981500247/0100
QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Hluk-a-krik-ve-Snemovne-skoro-se-vyhanelo-Mrtvi-po-covid-vakcine-Odpovezte-pravdu-746396
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jedno-raminko-druhe-raminko-Valek-by-duchodce-pichal-na-chripku-i-covid-najednou-tak-jsme-se-zeptali-odborniku-745839
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jedno-raminko-druhe-raminko-Valek-by-duchodce-pichal-na-chripku-i-covid-najednou-tak-jsme-se-zeptali-odborniku-745839
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Tohle-vam-v-TV-nepovi-Profesor-Pirk-ke-covidu-Za-opatrenimi-je-jeste-jiny-umysl-636627
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Tohle-vam-v-TV-nepovi-Profesor-Pirk-ke-covidu-Za-opatrenimi-je-jeste-jiny-umysl-636627
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 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.
Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte
se ZDE.
reklama

Článek obsahuje štítky

Čížek , očkování , úmrtí , vakcína , zlínský , data , Nový Zéland ,
infekce , nežádoucí účinky , Maďar , COVID-19 , Fürst , mRNA
vakcíny

COVID-19

Více aktuálních informací týkajících se COVID-19 naleznete na
oficiálních stránkách MZ ČR. Přehled hlavních dezinformací o
COVID-19 naleznete na oficiálních stránkách MV ČR. Pro aktuální
informace o COVID-19 můžete také volat na Informační linku ke
koronaviru 1221. Ta je vhodná zejména pro seniory a osoby se
sluchovým postižením.

Zcela jiné informace o COVID-19 poskytuje například Přehled mýtů o
COVID-19 zpracovaný týmem Iniciativy 21, nebo přehled Covid z
druhé strany zpacovaný studentskou iniciativou Změna Matrixu, nebo
výstupy Sdružení mikrobiologů, imunologů a statistiků.

autor: Jiří Hroník
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https://covid-19.infolinky.textcom.cz/app/
https://www.chcetetozase.cz/?utm:source=plcz
https://iniciativa21.cz/kdo-jsme/?utm_source=plcz
https://zmenamatrixu.cz/covid-z-druhe-strany/?utm_source=plcz
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Radek Koten byl položen dotaz

interpelace

Když vláda nereaguje na vaše interpelace, jaké jsou vaše další
možnosti získat odpovědi, pokud nějaké jsou? Myslel jsem, že
odpovědět do 30 dnů vláda, respektive tázaný musí ze zákona.A
druhá věc, jak víte, že čísla,co vám možná premiér někdy dodá,
budou pravdivá?

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 3

reklama

Další články z rubriky

20:30 Čísla o očkování. A o smrti. „Strach z toho, co by se mohlo zjistit.“
Aféra houstne

Uniklé údaje z novozélandské databáze vyvolávají dojem o vysokém
procentu smrtnosti po očkování prot…

18:30 Za co nás trestáte? Ministr Výborný dostal vynadáno. Dvakrát! A
od plic
20:05 Zeman měl radost. Do té doby, než došlo na Fialu a jeho
rozpočet...
17:05 Na Ukrajinu dvakrát tolik co na silnice. „Vrhli se na mě. Pak
zjistili, že mám pravdu.“

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Radek-Koten-113861
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=156796
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Cisla-o-ockovani-A-o-smrti-Strach-z-toho-co-by-se-mohlo-zjistit-Afera-houstne-747265
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Za-co-nas-trestate-Ministr-Vyborny-dostal-vynadano-Dvakrat-A-od-plic-747260
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zeman-mel-radost-Do-te-doby-nez-doslo-na-Fialu-a-jeho-rozpocet-747266
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Na-Ukrajinu-dvakrat-tolik-co-na-silnice-Vrhli-se-na-me-Pak-zjistili-ze-mam-pravdu-747261
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20:45 A je to tady! Ti, co prohráli, chystají na Fica demonstraci
14:52 Párek v rohlíku, klobása z Makra. A nas*ané ksichty. Češi už
radši jezdí jinam

 
 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/A-je-to-tady-Ti-co-prohrali-chystaji-na-Fica-demonstraci-747267
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Parek-v-rohliku-klobasa-z-Makra-A-nas-ane-ksichty-Cesi-uz-radsi-jezdi-jinam-747238

